

時代廣場 香港最受歡迎旅遊點之一

時代廣場座落於香港銅鑼灣中心地帶,為市民提供不同名店及食肆,是舉辦多元化文化活動熱點,是香港最受歡迎旅遊點和重要地標之一。

Hong Kong Most Popular Tourist Spot

Situated at Causeway Bay, the most vibrant district in Hong Kong, Times Square is one of the most popular tourist spots, favorite shopping and dining places of the region.



旅客尊享優惠

旅客出示此電子優惠券及旅遊護照,即可在下列品牌的時代廣場店獲得尊享優惠。

Exclusive Offer for Tourists

Tourists can enjoy exclusive offer at the following Times Square stores upon presenting this e-coupon and passport.



旅客歡迎禮遇

出示您的旅遊護照,即可獲贈特別禮品一份。

Tourists Welcome Gift

Present your passport to redeem a complimentary gift.



生日驚喜

於生日當天來時代廣場,出示您的生日證明即可尊享生日禮物一份

Birthday Offer

Present your personal ID to redeem a complimentary birthday gift on your birthday.

換領日期Date: 1/6/2021 - 31/5/2022

換領時間Time: 10am-10pm

換領地點Venue: 2/F / B2/F 客服服務部 concierge

每人只限換領禮品一次。 禮品數量有限,送完即止。

One per customer. While stock lasts.



Shop 413

購買正價晶鑽首飾可享港幣\$300購物折扣優惠。

- 優惠不適用於購買配件及特價貨品
- 優惠不可與其他優惠同時使用

Enjoy HKD300 Shopping Discount on regular-priced jewellery items.

- Offer is not applicable to accessories and discounted items
- Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers

ATSURO T A Y A M A

Shop 505 正價貨品可享9折優惠。 優惠不可與其他推廣優惠同時使用

10% off on regular priced items

The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers



單一選購任何貨品滿\$3,000或以上,可享\$300折扣優惠。

\$300 discount upon net purchase of \$3,000 or above on any item in a single transaction.

Shop B230-B231

- 正價鑲嵌珠寶、18K金首飾 93 折及足金飾品工費8折。
- 優惠不適用於金幣、金粒、金條、金片、生生金寶、鉑金貨品、手錶、企業禮品及指 定貨品
- 優惠不適用於易貨
- 訂製飾品需於推廣期內訂製並完成銷售交易方可享有優惠
- 優惠不可與其他推廣優惠或折扣一併適用,及不可兑換現金或其他貨品
- 如有任何爭議,周生生珠寶金行有限公司將保留最終決定權

7% off on regular-priced gem set jewellery, 18K gold items and 20% off on labour charge of gold jewellery

- Offer is not applicable to bullion gold, gold ingot, refined gold ingot, platinum gold jewellery, watches, corporate gifts and designated items
- Offer cannot be used for trade-in items
- Tailor-made jewellery order must be made and completed within promotion
- Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts and cannot be exchanged for cash or other products $\frac{1}{2} \left(\frac{1}{2} \right) = \frac{1}{2} \left(\frac{1}{2} \right) \left($
- Chow Sang Sang Jewellery Company Limited reserves the right of final decision in



Shop B233-B235

1 | 購買足金類產品, 手工設計費可享8折優惠 Enjoy 20% off on Craftsmanship & Design fee of Pure Gold products.

2 | 可以「換購價」選購指定首飾乙件

Enjoy the purchase of a selected jewellery product in redemption price.

- 此優惠不可以任何方式與其他優惠同時使用(包括任何優惠、金會/珠寶會標會、周大 福發出之周大福會員計劃回贈禮券/營銷推廣禮券)
- 此優惠不適用於企業禮品客訂及其他客訂貨品
- 此優惠不適用於購買周大福傳承系列產品及金粒
- 周大福珠寶金行有限公司保留隨時更改、取消有關條款及活動之權利,無須另行通
- 知。如有任何爭議,周大福珠寶金行有限公司保留最終決定權
- The offers cannot be used in conjunction with other promotion offers (including any offer, Gold Club/Jewellery Club redemptions, Chow Tai Fook Membership Programme reward coupons and Promotion Coupons issued by CHOW TAI FOOK)
- The offers cannot be used in connection with the purchase of Corporate gifts orders and other customer orders.
- The offers are not applicable to the purchase of CTF HUÁ Collection and pure gold
- Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. reserves the right to amend and cancel any of these terms and conditions and any related promotions at any time without further notice. In case of any dispute hereunder, the decision of Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. shall be final and binding.

CAFE TERCEIRA

Shop 1302

惠顧主餐牌可享9折優惠。

- 優惠只限星期一至五(星期六、日及公眾假期除外)
- ·此優惠不可與其他套餐及折扣優惠同時使用
- 須以電子方式支付

10% discount on A La Carte Menu

- Offer is only available from Monday to Friday (Saturday, Sunday & public holiday
- This promotion cannot be used in conjunction with other set menu offers and
- Electronic payment must be used for bill settlement



Shop 822

購買正價貨品滿HK\$2,000,可獲HK\$100折扣優惠

優惠不適用於Apple產品、Bose產品及特價貨品

Enjoy HK\$100 discount upon purchase over HK\$2,000 or regular-priced products

Not applicable to Apple products, Bose products and discounted products

LENSCRAFTERS 亮視點 **CLUB MONACO**

Shop 525

凡單一購買正價貨品滿港幣\$3,800,可享9折購物優惠。

- · 此優惠只適用於時代廣場Club Monaco專門店使用
- 此優惠只適用於正價貨品
- · 此優惠不可與其他折扣優惠一起使用

Enjoy 10% off upon spending HK\$3,800 on regular priced items in a single transaction.

- This offer is only available at Club Monaco Times Square Store
- This offer is only applicable to regular-priced items
 This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers (eg: lcard
- discount offer)
- Terms & conditions apply



Shop 631

正價鞋履及手袋可享9折。

· 不適用於公價、特價、銀包、皮帶及鞋履護理產品

10% off on regular-priced footwear and handbags.

Not applicable to fixed-priced, discounted, wallets, belts and shoes care items



Shop B211B

購物滿 HK\$550 或以上,即可獲贈 Cleanser 卸妝潔面霜旅 行裝 20ml 及卸妝潔面精油膠囊 2 顆試用裝。

· 數量有限, 送完即止。優惠不能同時使用。

Receive complimentary travel-size Cleanser 20ml and Cleansing Oil Capsule 2pcs upon any purchase of HK\$550.

Limited stock, first-come-first-serve. While stock lasts •This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers/ coupons.





Miller Harris

KEI CUISINE

此券於同一發票上每次只可使用一張,不可分單使用

此券不可與其他優惠同時使用,亦不可兑換現金、不可更換、不可退換或作現金找續

Pan-fried Dumplings, Pork, Superior Soup (2pcs)

This voucher can be used in KEI CUISINE of The Food Story

Only one youcher can be used on one bill, split bill is not allowed

redeemed for cash. It is non-exchangeable and non-refundable

All prices are subject to 10% service charge and based on original prices

The voucher cannot be used in conjunction with any other promotional offers or

The restaurant reserves the right of the final decision on the use of this voucher

凡購買正價鏡架連鏡片或太陽眼鏡滿\$1500, 即享\$188優惠

Shop 1001A

此券可於麒藝館使用

優惠限量供應,換完即止

此券只適用於堂食

圖片只供參考

灌湯豚肉爆汁鍋貼 (2隻)

. 此券有效期至 2022 年 5 月 31 日

優惠須收取加一服務費,並按原<mark>價計算</mark>

This voucher is valid till 31 May 2022

Photos are for references only

· 此優惠只適用於亮視點時代廣場分店

此優惠不適用於公價貨品及減價貨品

此優惠不可兑換現金及不可與其他優惠同時使用

· 如有任何爭議,Luxottica Retail Hong Kong Limited保留最終決定權

Enjoy \$188 instant rebate upon purchase of regular

priced frame plus lenses or sunglasses for \$1500

This offer is not applicable to fixed-price items and discounted items

This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.

In case of any dispute, Luxottica Retail Hong Kong Limited reserves the right of final

凡購買正價鏡架連鏡片或太陽眼鏡滿\$1500,即享\$188優惠

如有任何爭議,Luxottica Retail Hong Kong Limited保留最終決定權

This offer can be used at Ray-Ban shop in Times Square only.

Enjoy \$188 instant rebate upon purchase of regular priced frame plus lenses or sunglasses for \$1500

This offer is not applicable to fixed-price items and discounted items
This offer cannot be used in conjunction with other prom<mark>otional</mark> offers.
In case of an<mark>y dispute, Lux</mark>ottica Retail Hong Kong Limited reserves the right of final

This offer can be used at LensCrafters shop in Times Square only.

Shop 925B

This voucher is applicable to dine-in only This voucher valid while stocks last

如有任何爭議,餐廳保留此優惠之最終決定權

PERFUMER LONDON

GENUINE SINCE 1937

· 此優惠只適用於Ray-Ban時代廣場分店

此優惠不適用於公價貨品及減價貨品 此優惠不可兑換現金及不可與其他優惠同時使用

Shop B247

Shop B210A

decision

可免費獲贈2ml試用裝乙支

每日禮品換領數量有限,先到先得,換完即止 此優惠只可享用一次

To receive a 2ml sample

- Gifts are redeemed on a while-stocks-last basis
- This offer is only applicable to one-off consumption



Shop 818-821, 914-915

購買單一正價家庭電器或影音產品滿 \$2,000或以上,可享 \$100折扣優惠。

遊戲電玩及Apple 產品除外。

HK\$100 discount with single purchase of HK\$2,000 or above on Home Appliances and Audio Visual regular-priced products.

Except Gaming and Apple products



Shop B243 正價貨品9折

皮具護理產品除外

10% off on regular priced items

Except leather caring product

MONTBLANC

Shop 312

凡購物滿港幣\$10,000或以上,即可獲贈Montblanc皮革鑰匙 扣一個。

數量有限, 送完即止

Received one Montblanc leather key chain with any single purchase of HK\$10,000 or above

While Stock Last



Shop B203A

1. 免費專業肌膚評測

- 每位客戶只可享優惠各乙次
- 禮遇不可與其他優惠同時使用,不可轉讓、兑換現金或其他貨品
- 如有任何爭議, mtm labo保留最終決定權

Complimentary skin consultation

- The privileges are valid once per person
- The privilege cannot be used in conjunction with any other offers, and cannot be transferred, exchanged for cash or other products
- mtm labo reserves the right of final decision in case of disputes

2. 惠顧正價 [量膚定制] 護膚產品可享95 折扣優惠

- 每位客戶只可享優惠各乙次
- 禮遇只限正價[量膚定制]護膚產品
- 禮遇不可與其他優惠同時使用,不可轉讓、兑換現金或其他貨品
- 如有任何爭議,mtm labo保留最終決定權

2.5% discount on regular-priced [custom-blended skincare] products

- The privileges are valid once per person
- The privilege is only applicable on regular-priced [custom-blended skincare]
- The privilege cannot be used in conjunction with any other offers, and cannot be transferred, exchanged for cash or other products
- mtm labo reserves the right of final decision in case of disputes

購買任何OTO產品滿HK\$1,000,可即享HK\$300折扣優惠。 此優<mark>惠不適用於陳列品、配件(如黏貼,耳溫計的耳套及</mark>火牛等),繳付維修及零件

費、運費及其他服務費用

- 除特別註明外,此優惠不可與其他優惠、折扣或優惠券同時使用
- 優惠不可轉讓或退<mark>款、兑換現金、其他貨品或服務</mark>
- 每位旅客只可於OTO享有優惠一次
- 如本細則之中英文本有<mark>任何歧義,以英文本為準</mark>

HK\$300 off upon HK\$1,000 purchase of OTO products.upon HK\$4,800 in single transaction.

- This offer is not applicable to the purchase of display units, accessories (e.g. gel pads, probe covers of thermometers and adaptor, etc.), pay for maintenance and repair and spare part costs, shipping/delivery cost and other service charges
- This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts
- This offer is non-transferable, non-refundable and not redeemable for cash, other products or services
- Each tourist is eligible for the discount for once only at OTO
- Should there be any discrepancy between Chinese and English versions, the English version shall prevail



Shop Square on 9F

憑券買代幣30個(\$60)送代幣10個(\$20)

- 此優惠之有效日期為2021年6月1日至2022年5月31日
- 此優惠只適用於Planet J Hong Kong 付款前請出示優惠券,影印本無效
- 此優惠不可兑換現金
- 此優惠以每個代幣正價\$2計
- 此優惠不可與其他優惠同時使用
- 如有任何爭議,以Planet J Hong Kong之決定為準
- 內部參考號碼: PJ21044

Buy 30pcs of tokens, and get 10pcs of token for Free

- The offer is valid between 1 June 2021 and 31 May 2022
- This offer can be used at Planet J Hong Kong only
 Coupon must be presented before payment. Photocopies are not acceptable
- This offer cannot be redeemed for cash
 The regular price of each token is \$2

- This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers In event of any dispute, Planet J Hong Kong reserves the right of final decision Code(for internal use): PJ21044

POLA

Shop B205

購買POLA產品滿HK\$1,000,即可獲贈POLA雙效袪班煥白 體驗套裝(價值: HK \$150)

- ·數量有限,送完即止,POLA有權隨時更改禮品而不另行通知。
- POLA保留最終決定權

Enjoy complimentary POLA White shot 2-pices experience kit(Value: \$150) upon any purchase over\$1000 at POLA

While stock lasts. POLA reserves the right to change the gift offering without notification. POLA reserves the right of final decision

ROCOCO SINCE 1996

Shop B205

凡購物即送ROCOCO口罩(襪除外); 儲值滿指定金額, 更可 獲 Tote bag. 禮品數量有限, 送完即止

Receive the ROCOCO Face Mask upon any purchase (except sock item), and Tote bag upon spending designed amount of "E-coupon". Supply of the gifts is limited.

Samsonite

凡購買正價貨品可享95折 (旅行配件除外)

此優惠不可與其他優惠同時使用

Enjoy 5% on regular-priced items (Travel accessories are not included)

This coupon cannot be used in conjunction with other discounts or promotional

雪肌精 **SEKKISEI**

Shop B228 雪肌精MIYABI必備提亮保養套裝

雪肌精MIYABI升級美白導入精華素50ml

雪肌精MIYABI究極透亮美容精油面膜 25ml x 6片

雪肌精MIYABI究極透亮化妝水 14ml

雪肌精MIYABI究極透亮乳液14ml

雪肌精MIYABI究極透亮潔面乳14ml

雪肌精MIYABI究極透亮卸妝霜6g 雪肌精MIYABI究極透亮面霜 6g

雪肌精MYV活米發酵金箔面膜 6g

雪肌精MYV水潤面膜1片

優惠價:HK\$910 _{原價 HK\$1,344}

SEKKISEI MIYABI Essential Brightening Set

SEKKISEI MIYABI CYCLATOR B 50ml SEKKISEI MIYABI Ultimate Radiant Oil Mask 25mL x6pcs

SEKKISEI MIYABI Ultimate Lotion 14ml SEKKISEI MIYABI Ultimate Emulsion 14ml

SEKKISEI MIYABI Ultimate Facial Wash 14ml

SEKKISEI MIYABI Ultimate Cleansing Cream 6g SEKKISEI MIYABI Ultimate Cream 6g SEKKISEI MYV Actirise Golden Sleeping Mask 6g SEKKISEI MYV Concentrate Lotion Mask 1pc

Special offer: HK\$910 Originel price: HK\$1,344

sisley

Shop B207A

任何消費即享旅遊護膚套裝(價值HK\$555)乙份

- ·此優惠只適用於正價產品。
- ·此優惠不可與禮券及禮品卡同時使用<mark>。</mark>

Receive a complimentary Beauty Travel Kit (valued at HK\$555) with any purchase

- This offer can only be applied on ticket price of merchandise
- This offer cannot be used in conjunction with coupon or gift card

TSL謝瑞麟

Shop B212A-B

購買任何珠寶貨品滿HK\$4,800,可免費獲得TSL限量手錶一 隻 (價值HK\$480)

- 優惠只適用於遊客
- 禮品數量有限,先到先得
- 優惠不可與其他推廣優惠同時使用

如有任何爭議, TSL | 謝瑞麟保留最終決定權

Get a complimentary TSL watch upon purchase of HK\$4,800 on any Jewellery items. (worth HK\$480)

- This offer is exclusive to tourists
- Gifts are available on a first-come-first-served basis while stocks last This offer cannot be used in conjunction with other promotions
 In case of any disputes, TSL Jewellery reserves the right for final decision

Shop 405

凡購買任何正價TUMI包袋及行李箱系列滿\$4800,即可免費 獲贈TUMI卡片套一個

- 優惠只用於Times Square內之TUMI專門店使用。
- · 優惠不得與其他促銷活動、禮物券、折扣優惠或其他TUMI 尊尚禮遇同時使用。
- 優惠只供已登記為 TUMI 尊尚會會員使用,顧客可於專門店內即時免費登記。
- · 如對條款及細則有任何爭議TUMI Asia Ltd.保留最終決定權

A complimentary TUMI card case for any purchase on full priced Bag and Luggage upon HK\$4,800 in single transaction.

- The redemption can only be used at TUMI Times Square
- The redemption cannot be combined with other promotions, vouchers or offers, including those from the TUMI Exclusives Club
- The redemption only be used by a registered TUMI Exclusives Club member In case of any disputes, the decision of TUMI Asia Ltd. is final

WEEKEND

MaxMara

Shop 515B 購買正價貨品滿淨額HK\$1,000或以上可享HK\$100 折扣優惠。

- 不可與其他推廣優惠同時使用,包括貴賓卡折扣優惠
- 每筆交易只可享優惠一次,不可累積使用

HK\$100 discount upon net purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.

Offer can only be used once per transaction and cannot be accumulated upon

SKECHERS

Shop 731

正價貨品享額外9折優惠

SKECHERS 保留最終決定權

- 可與店鋪優惠同時使用
- · 不可與其他優惠及現金券同時使用
- ·不可用於購買禮品卡/襪子/護理鞋履產品

Get an extra 10% off on full priced items

- Cannot be used in conjunction with shop promotions
- Cannot be used in conjunction with any other promotional offers and cash
- Cannot be applied to purchase gift cards, socks and shoes care products SKECHERS reserves the final rights in case of any dispute

MAX&Co.

Shop 516

購買正價貨品滿淨額HK\$1,000或以上可享HK\$100 折扣優惠。

·不可與其他推廣優惠同時使用,包括貴賓卡折扣優惠

· 每筆交易只可享優惠一次,不可累積使用

HK\$100 discount upon net purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.

Cannot be used in conjunction with any promotional offers, including VIP discount Offer can only be used once per transaction and cannot be accumulated upon



Shop 827

- 8 折 剪髮或電燙/ 染髮/ 頭髮護理 (優惠只限新客戶)
- 優惠只適用新客戶及指定髮型師
- 優惠只適用於優惠不適用星期六及公眾假期前夕
- 必須預約,並於預約時説明享用此優惠
- 必須出示有效的紙本或電子格式享用此優惠
- 優惠不適用於聖誕節及農曆新年前一星期
- 優惠不可與其他優惠、折扣使用
- 如有任何爭議,IL COLPO GROUP 保留最終決定權

20% hair cut and/or chemical services for first trial customer

- This offer is limited to new customer, designated stylist This offer is not applicable on Saturdays and Public Holiday Eves
- Advance reservation is required; usage of offer must be indicted upon making
- Must be present the offer by print or digital format
- This offer cannot be used a week before Christmas and Chinese New Year Offer cannot be used in conjunction with other promotional or discount offer
- In case of dispute, the decision of IL COLPO GROUP shall be final



Shop 628

正價服裝貨品9折

優惠不適用於襪子,basic polo, basic polo dress及其他配飾類產品

10% off on regular-priced garments items

The offer is not applicable to socks, basic polo, basic polo dress and other

CLINIQUE

Shop B202

於Clinique任何購物即可免費獲贈皇牌護膚體驗裝1份* (價值:\$45)

- 適用於Clinique Shop B202 及Times Square Facesss
- 每位限送1份
- 數量有限,送完即止
- 如有任何爭議或修改,Clinique保留最終決定權

Receive a complimentary skincare gift set* (Worth \$45) upon any purchase at Clinique

- Applicable for Clinique Shop B202 及Times Square Facesss
- Each customer can receive 1 set only
- Offer is only available while stock lasts In case of any disputes or changes, the decision of Clinique shall be final

ELEGANT三寶

Shop 302-303

消費滿HK\$50,000或以上,可免費獲贈精美禮品一份

- 優惠只適用於購買腕錶及珠寶產品。購買任何配件、繳付維修費及零件費、運費及其 他服務費均不適用於此優惠。
- 優惠只可單次使用,每次交易只可使用優惠一次。
- 優惠不可與其他優惠同時使用。
- 贈品數量有限,先到先得,送完即止。

Receive a complimentary gift upon purchase of HK\$50,000 or above

- Offer is only applicable to purchase of watch and jewellery items. Purchase of any accessories, payment of maintenance, repair and spare part, shipping or deliver and other service charges are not applicable to this offer.
- Offer can be used once for each transaction.
- Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers
- Gifts are offered on first-come-first-served basis

FURLA

Shop 522 - 523 指定正價貨品享95折優惠 此優惠不可與其他優惠同時使用

Enjoy 5% off on selected regular price items

This offer cannot be used in conjunction with any other promotions



Shop 922-23

星期一至六(公眾假期除外)只要堂食惠顧,即可以全單 享獲9折優惠。

·此優惠不能與其他優惠同時使用,加一服務費按照原價計算

10% OFF upon any consumption (Dine-in only) from Monday to Saturday (Except Public Holidays)

Cannot enjoy together with other promotion. 10% services charge based on original

GREENHOUSE

Shop 1004

免費迎賓精選飲品一杯 每張禮券每次只限換取優惠一次

A complimentary selected welcome drink

Each coupon can be used once per transaction only

GREYHOUND CAFÉ

Shop 1104 免費迎賓精選飲品一杯

每張禮券每次只限換取優惠一次

A complimentary selected welcome drink

Each coupon can be used once per transaction only



Shop B222 惠顧堂食可享9折優惠

- · 堂食另加一服務費, 加一以原價計算
- ·此優惠可與千両卡及累計卡同時使用,但全單消費金額將不獲千両積分

10% off for dine-in consumption

- 10% service charge is incurred for dine-in consumption based on the original value
- ¹ 10ffer can be used in conjunction with sen-ryo card and sen-ryo point card, but sen-ryo points will not be awarded for the whole transaction

MaBelle

Shop B221C

1|購買任何正價產品滿HK\$1,500即可扣減HK\$300 Enjoy HK\$300 discount upon net purchase of regular-priced items over HK\$1,500

2 | 購買任何產品即可獲贈「鑽飾專用抹布」 乙件 Receive a Jewellery Polishing Cloth for free upon any purchas

- 此優惠期由2021年6月1日起至2022年5月31日止
- 此優惠只限於時代廣場分店使用
- · 此優惠不可與其他優惠及會員折扣同時使用
- ·此優惠只限使用一次,不可累積使用
- 顧客必須於付款前出示時代廣場提供之<mark>實體禮券或電子禮券</mark>
- · 此優惠不可兑換現金或及其他禮品
- · 此優惠券如有損毀或塗改,恕不接<mark>受</mark>
- 此如有任何爭議,MaBelle將保留一切之最終決定權
- This offer can only be used from 1st June 2021 to 31 May 2022 This offer can only be used at Times Square store
- This offer cannot be used together with any other offers or VIP discounts. This offer can only be used once and cannot be accumulated.
- Coupons or e-coupons provided by Times Square must be presented before
- This offer cannot be exchanged for cash or other gifts
- This offer is invalid if found defaced or damaged
 In case of any dispute, the decision of Ma Belle Jewellery Co. Ltd shall be final

AMERICAN EAGLE

Shop B203B

購買正價貨品可享額外9折<mark>優惠</mark>

Additional 10% off on regular-priced items



Shop 4/F FACESSS

親臨Elizabeth Arden 專櫃並出示此訊息,即可免費獲贈護膚 體驗裝乙份。

·每人只限1次,數量有限,先到先得,送完即止

Receive a skincare trial kit upon presentation of this message at Elizabeth Arden counter

Each customer can receive 1 set only. Offer is only available while stock lasts

CLINIQUE

Shop 4/F FACESSS

於Clinique任何購物即可免費獲贈皇牌護膚體驗裝1份效 (價值:\$45)

- 適用於Clinique Shop B202 及Times Square Facesss
- 每位限送1份
- · 數量有限, 送完即止
- ·如有任何爭議或修改,Clinique保留最終決定權

Receive a skincare trial kit upon presentation of this message at Elizabeth Arden counter

- Applicable for Clinique Shop B202 及Times Square Facesss
- Each customer can receive 1 set only
- Offer is only available while stock lasts
- In case of any disputes or changes, the decision of Clinique shall be final

Shop B241 正價貨品9折

10% off on original priced items



Shop 4/F FACESSS

1 1,080購物禮遇

凡購物滿HK\$1,080 (不包括優惠<mark>套裝),即可</mark>獲贈5件旅行試 用裝及Kiehl's 化妝袋。

特效保濕潔面啫喱 30ml 特效保濕爽膚水 40ml

全效再生超級精華 4ml

強效去皺收毛孔乳霜 7ml

特效保濕乳霜 7ml Kiehl's 化妝袋

1,080 Gift With Purchase

Upon purchase over HK\$1,080 (not include value set), receive 5 deluxe samples and Kiehl's Pouch.

Ultra Facial Cleanser 30ml

Ultra Facial Toner 40ml Vital Skin-Strengthening Super Serum 4ml

Powerful Wrinkle & Pore Reducing Cream 7ml

Ultra Facial Cream 7ml

Kiehl's Pouch

2|獲贈適合您肌膚的潔面產品(30ml)及爽膚水(40ml)及3件

Receive any cleanser (30ml) and toner (40ml) deluxe samples and three packet samples that suitable for your

3 | 獲贈4件產品試用裝

金盞花深層潔面泡沫 3ml

金盞花植物精華爽膚水 3ml

醫學維C淡斑精華 1.5ml 特效保濕乳霜 3ml

Receive 4 complimentary packet samples

Calendula Deep Cleansing Foaming Face Wash 3ml

Calendula Herbal-Extract Alcohol-Free Toner 3ml Clearly Corrective™ Dark Spot Solution 1.5ml

Ultra Facial Cream 3ml



Shop 613 八折優惠 (正價貨品) 20% off (original price of products)

TIFFANY&CO.

Shop G128

凡購買 Tiffany & Co. 可雕刻款式,可享免費刻字服務乙次 (最多3個字)

Enjoy a complimentary engraving with your purchase of any Tiffany & Co. engravable items (up to 3 characters).

city'super

1 於city'super美食佳釀專區單一消費淨值滿港幣\$100,可 享指定餐點85折優惠。

15% discount on selected menu upon a single net spending of HK\$100 at Amazing Food Hall in city'super.

- 1.此券只適用有效期內於**city'**super 時代廣場店之美食佳釀專區單一消費淨值滿港幣 \$100使用,逾期無效。
- 2.此券不可兑換現金或退換,並只可使用一次。
- 3.須於付款前出示實體/電子優惠券,過後恕不受理。
- 4.此券不可與super e-gold全年折扣優惠、會員電子優惠券、其他推廣優惠或現金券同
- 5.享用此優惠之消費均不獲享super e會員積分或計算作累積消費。
- 6.此券不可用作購買或增值city'super禮品卡、購物禮券或增值supere會員卡。 7.持券人有責任承擔禮券之遺失、失竊、毀壞或遭濫用, City Super Limited概不負責。 8.City Super Limited有權隨時修改此券之使用條款而不作另行通知。如有爭議,最終將 以City Super Limited之決定為準。
- 1. This coupon can only be used upon a single net purchase of HK\$100 at Amazing
- Food Hall in city'super Times Square store on or before the expiry date.

 2. This coupon cannot be redeemed for cash or exchanged, and can be used once
- 3 Physical or electronic coupon must be presented before payment. No retrospective
- arrangement will be made. 4. This coupon cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discount.
- member reward eCoupons, or other promotional offers or coupons 5. Purchases made under this offer are not eligible for super e loyalty points or
- accumulated spending

 6. This coupon is not applicable to purchase city'super Gift Card or Shopping
- Voucher, or used to top up super e card.
 7. City Super Limited will not be liable for the loss, theft, damage and misuse of any
- issued coupon. The coupon holder shall be solely responsible for all liabilities.

 8. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice, and of final decision on all matters of disputes.

LOG-ON

- 1 購買任何Premier之身體護理產品可獲買二送二優惠。 Buy 2 get 2 for any Premier's body care products.
- 1.此券只適用有效期內於LOG-ON時代廣場店內之Premier專櫃使用,逾期無效。
- 2.此券不可兑換現金或退換,並只可使用一次。
- 3.每位顧客只可兑換優惠乙次。數量有限,售/換完即止。
- 4.須於付款前出示實體/電子優惠券, 過後恕不受理。
- 5.此券不可與super e-gold全年折扣優惠、會員電子優惠券、其他推廣優惠或現金券同
- 6.享用此優惠之消費均不獲享super e會員積分或計算作累積消費。
- 7.此券不可用作購買或增值city'super禮品卡、購物禮券或增值super e會員卡。
- 8.持券人有責任承擔禮券之遺失、失竊、毀壞或遭濫用, City Super Limited概不負責。 9.City Super Limited有權隨時修改此券之使用條款而不作另行通知。如有爭議,最終將 以City Super Limited之決定為準。
- 1. This offer only applicated to Premier counter at LOG-ON Times Square store from 1 (Tue) Jun 2021 to 31 (Tue) May 2022. 2. This coupon cannot be redeemed for cash or exchanged, and can be used once
- 3. Offer can only be used once per customer while stocks last.
- 4. Physical or electronic coupon must be presented before payment. No retrospective
- arrangement will be made.

 5. This coupon cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discount, member reward eCoupons, or other promotional offers or coupons.

 6. Purchases made under this offer are not eligible for super e loyalty points or
- accumulated spending 7. This coupon is not applicable to purchase city's uper Gift Card or Shopping Voucher,
- or used to top up super e card. 8. City Super Limited will not be liable for the loss, theft, damage and misuse of any
- issued coupon. The coupon holder shall be solely responsible for all liabilities
- 9. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice, and of final decision on all matters of disputes.

SUNING 蘇寧

Shop 828-829

1 | Philips

HX6231 + HX9023/67

2 Series 清除牙菌膜電動牙刷 (加配額外刷頭)

優惠價: HK\$598

Philips

HX6231 + HX9023/67

Sonicare 2 Series plaque control

Special Price: HK\$598

2 | Philips S5586/66

乾濕兩用電鬚刨

優惠價: HK\$1298

Philips

S5586/66

Shaver Special Price: HK\$1298

3 | Yaman RF YA-MAN HRF-10T-HK RF射頻再生美顏機專業加強版

Yaman RF YA-MAN HRF-10T-HK Beaute Special Price: HK\$2390

4 | Fardior FRC-IH0402P 1.4公升電飯煲 優惠價: HK\$1398

優惠價: HK\$2390

Fardior FRC-IH0402P **Electric Cooker** Special Price: HK\$1398

L'OCCITANE

EN PROVENCE

Shop B204

購物滿HK\$300並成為L'OCCITANE會員,即可獲贈指定潤 手霜10ML乙份。

- 只適用於L'OCCITANE時代廣場店
- 優惠不能與其他優惠同時使用
- ·L'OCCITANE保留修訂以上條款及細則之權利,恕不另行通知。如有任何爭議 L'OCCITANE保留最終決定權

Receive a complimentary designated Hand Cream 10ml upon spending HK\$300 and register as L'OCCITANE VIP.

- This offer can be used at L'OCCITANE at TimeSquare only
- This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers L'OCCITANE reserves the right to amend the above terms without prior notice. in case of dispute, L'OCCITANE reserves the right of final decision

2 | 於Little Mermaid單一消費淨值滿港幣\$100,可享正價產品

15% discount on regular-priced items upon a single net spending of HK\$100 at Little Mermaid.

- 1.此券只適用有效期內於Little Mermaid時代廣場店單一消費淨值滿港幣\$100使用,逾期 無效。
- 2.此券不可兑换現金或退换,並只可使用一次。
- 3.須於付款前出示實體/電子優惠券,過後恕不受理。
- 4.此券不可與super e-gold全年折扣優惠、會員電子優惠券、其他推廣優惠或現金券同
- 5.享用此優惠之消費均不獲享super e會員積分或計算作累積消費。
- 6.此券不可用作購買或增值city'super禮品卡、購物禮券或增值super e會員卡。
- 7.持券人有責任承擔禮券之遺失、失竊、毀壞或遭濫用,City Super Limited概不負責。 8.City Super Limited有權隨時修改此券之使用條款而不作另行通知。如有爭議,最終將 以City Super Limited之決定為準。
- 1. This coupon can only be used upon a single net purchase of HK\$100 at Little
- Mermaid Times Square store on or before the expiry date. 2. This coupon cannot be redeemed for cash or exchanged, and can be used once
- 3. Physical or electronic coupon must be presented before payment. No
- retrospective arrangement will be made.

 4. This coupon cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discount,
- member reward eCoupons, or other promotional offers or coupons.

 5. Purchases made under this offer are not eligible for super e loyalty points or

prior notice, and of final decision on all matters of disputes.

accumulated spending
6. This coupon is not applicable to purchase city'super Gift Card or Shopping
Voucher, or used to top up super e card.
7. City Super Limited will not be liable for the loss, theft, damage and misuse of any
issued coupon. The coupon holder shall be solely responsible for all liabilities. 8. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions without

3 於sweets house Cha Cha單一消費淨值滿港幣\$100,可享正

15% discount on regular-priced items upon a single net

1.此券只適用有效期內於sweets house Cha Cha時代廣場店單一消費淨值滿港幣\$100使

4.此券不可與super e-gold全年折扣優惠、會員電子優惠券、其他推廣優惠或現金券同

7.持券人有責任承擔禮券之遺失、失竊、毀壞或遭濫用,City Super Limited概不負責。 8.City Super Limited有權隨時修改此券之使用條款而不作另行通知。如有爭議,最終將

1. This coupon can only be used upon a single net purchase of HK\$100 at sweets house

retrospective arrangement will be made.

4. This coupon cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discount,

2. This coupon cannot be redeemed for cash or exchanged, and can be used once

member reward eCoupons, or other promotional offers or coupons.

5. Purchases made under this offer are not eligible for super e loyalty points or

6. This coupon is not applicable to purchase city's uper Gift Card or Shopping

Voucher, or used to top up super e card.

7. City Super Limited will not be liable for the loss, theft, damage and misuse of any

issued coupon. The coupon holder shall be solely responsible for all liabilities.

8. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions without

3. Physical or electronic coupon must be presented before payment. No

6.此券不可用作購買或增值city'super禮品卡、購物禮券或增值super e會員卡。

spending of HK\$100 at sweets house Cha Cha.

5 享用此優惠之消費均不獲享super e會員積分或計算作累積消費。

Cha Cha Times Square store on or before the expiry date.

prior notice, and of final decision on all matters of disputes.

用,逾期無效。

2.此券不可兑换現金或退换,並只可使用一次。 3.須於付款前出示實體/電子優惠券,過後恕不受理。

以City Super Limited之決定為準。

accumulated spending

- 2 |購買Thann之正價貨品可獲9折優惠。 10% discount on Thann's regular-priced items.
- 1.此券只適用有效期內於**LOG-ON**時代廣場店內之Thann專櫃使用,逾期無效。
- 2.此券不可兑换現金或退换,並只可使用一次。
- 3.每位顧客只可兑換優惠乙次。數量有限,售/換完即止。
- 4.須於付款前出示實體/電子優惠券,過後恕不受理。
- 5.此券不可與super e-gold全年折扣優惠、會員電子優惠券、其他推廣優惠或現金券同 時使用。
- 6.享用此優惠之消費均不獲享super e會員積分或計算作累積消費。
- 7.此券不可用作購買或增值city'super禮品卡、購物禮券或增值super e會員卡。 8.持券人有責任承擔禮券之遺失、失竊、毀壞或遭濫用, City Super Limited概不負責。
- 9.City Super Limited有權隨時修改此券之使用條款而不作另行通知。如有爭議,最終將 以City Super Limited之決定為準。
- 1. This offer only applicated to Thann counter at LOG-ON Times Square store from 1
- (Tue) Jun 2021 to 31 (Tue) May 2022.

 2. This coupon cannot be redeemed for cash or exchanged, and can be used once
- 3. Offer can only be used once per customer while stocks last.
- 4. Physical or electronic coupon must be presented before payment. No retrospective
- arrangement will be made.

 5. This coupon cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discount,
- member reward eCoupons, or other promotional offers or coupons.

 6. Purchases made under this offer are not eligible for super e loyalty points or accumulated spending
- This coupon is not applicable to purchase city'super Gift Card or Shopping Voucher, or used to top up super e card.
- 8. City Super Limited will not be liable for the loss, theft, damage and misuse of any
- issued coupon. The coupon holder shall be solely responsible for all liabilities.

 9. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice, and of final decision on all matters of disputes.



查詢熱線 Enquiries hotline: 2118 8900



www.timessquare.com.hk **f** HKTimesSquare **6** @香港時代廣場







